



March General Notice

Due to the latest epidemic development, all schools in Hong Kong (including kindergartens, primary schools, secondary schools, special schools and private schools offering non-formal curriculum) would resume classes not before April 20, therefore, our school is having some new announcements, Parents please pay attention to the following arrangements:

1. The Graduation Trip which supposes to hold on 5/3 (Thurs) will be postponed, please be aware of the later announcement.
2. The Birthday party of February and March will be rearranged after class resumption.
3. Please hand in the Course of Growth of "Impatiens walleriana" to class teachers after class resumption.
4. Our school will upload more classwork on EVI on 2ndMarch,2020, parents can download and print the classwork and let children keep studying at home.
5. 6/4 to 17/4 will be our Easter Holiday.
6. After confirming the date of class resumption by the government, our school will have more information about the resumption, please pay attention to the related notice and messages given form school, thank you.
7. To prevent the disease, our school will step up cleansing and parents should cooperate with us by maintaining house's cleansing and keep reminding of children's personal hygiene.



Kind Regards,
Elite Kids Anglo-Chinese Kindergarten
Principal: Eva Chan

-----Reply Slip-----

Ref:19/Eng:52

Student Name: _____

Class: _____

I have acknowledged on the content of this monthly notice.

Parent's signature : _____

Phone No. : _____

Date : _____

To: Elite Kids Anglo-Chinese Kindergarten



三月份綜合通告

教育局宣布，考慮到新型冠狀病毒疫情的發展，全港學校（包括幼稚園、小學、中學、特殊學校及提供非正規課程的私立學校）進一步延長停課至不早於 4 月 20 日復課。就有關安排，學校有以下事項，希望各家長留意：

1. 原定 3 月 5 日(星期四) 舉行的畢業旅行將會順延舉行，日期待復課後公佈。
2. 原定 3 月 6 日(星期五) 為二、三月份生日之小朋友舉行生日會將會於復課再安排。
3. 一人一花記錄表可於復課後交回給班主任。
4. 本校以「停課不停學」為原則，於 3 月 2 日開始將各級的教學影片、家課上載於 EVI 讓家長下載及列印供子女於家中保持學習，通過不同的模式為學生提供學習材料、練習和回饋供子女於家中保持。
(先登入 <https://www.evigarten.com/hk>→選取英揚樂兒-課程→選取停課教學影片)
5. 4 月 6 日至 4 月 17 日為復活節假期。
6. 在政府確定復課日期後，學校會有復課學生須知，請留意稍後的通知。在這段期間內，請留意學校發給各家長的訊息，謝謝。
7. 學校會於這段時間清潔消毒校園，亦希望各位家長通力合作，保持家居清潔衛生，並時刻提醒 貴子弟注意個人衛生，做好一切預防傳染病的措施。

此致
貴家長台啟

二零二零年三月二日



英揚樂兒中英文幼稚園
校長：陳綺華 謹啟

----- 回 條 -----

2019 年度第 52 號通告

學生姓名：_____

班別：_____

本人已知悉 貴校所發之第 52 號通告的一切內容。

此覆
英揚樂兒中英文幼稚園

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

口 冊 .